
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 187/99                                                                         
Π ε ρ ί λ η ψ η 

"Εγκριση τροποποίησης προϋπολογισμού 
και τεχνικού προγράμματος Δήμου έτους 
1999" 

 
       Σήμερα 29 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 24-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Γ. Μανακούλης  
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.184/99  
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 186/99  απόφασης  
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ.  
17. M. Σουμελίδης Σιδηρόπουλος. 
18. Α. Ταραλάς 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 187/99  απόφασης 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 
20. Χ. Γεωργιάδης 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 192/99  απόφασης 
21. Β. Γιαννουλάκης προσήλθε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ. 194/99  απόφασης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Ε. Σοφιανίδης.  
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ. 196/99 απόφασης 
25. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης.  
26. Ε. Λευκοπούλου  
27. Ι. Ακριβόπουλος  
28. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
29. Ε. Κουκουρδής  
30. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 Στη συνέχεια ο κ. πρόεδρος  εισηγούμενος το 9ο  θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-3-1999 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου κ. Κ.Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι κατά την κατάρτηση του  προϋπολογισμού και του 
τεχνικού προγράμματος του Δήμου έτους 1999 δεν λήφθηκε υπόψη ένα συνεχιζόμενο  
έργο της πρώην Κοινότητας Αγ. Βαρβάρας. 
 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Συμβούλιο να τροποποιήσει τον 
προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου, έτους 1999 ως εξής: 
 Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 3.815.000 και δημιουργεί 
νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ 75/151.1κβ και τίτλο "Κατασκευή αποδυτηρίων στο 
Κοινοτικό γήπεδο Αγ. Βαρβάρας". 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος :Στη προηγούμενη συνεδρίαση δώσαμε παράταση για την 
εκτέλεση αυτού του έργου. Εφόσον υπήρχε συμφωνητικό της πρώην Κοινότητας με 
τον εργολάβο, τα χρήματα αυτά από κάπου προερχόταν. .Από πού; 
 Ταραλάς :Από έσοδα της Κοινότητας. 
 Σκουμπόπουλος :Αν ήταν από έσοδα της Κοινότητας δεν έπρεπε να εγγραφεί 
το έργο στον  προϋπολογισμό και στο τεχνικό πρόγραμμα από χρηματικό υπόλοιπο; 
Προβλέπεται; 
 Ποτουρίδης :Ηδη σήμερα κατατέθηκαν άλλα 2 έργα. Καθημερινά έρχονται 
έργα τέτοια και η ευθύνη δεν  βαρύνει το Δήμο. Θα έρχονται διαρκώς τέτοια  θέματα 
για να τακτοποιηθούν. Καταλαβαίνετε ότι βρισκόμαστε σε μία μεταβατική 
κατάσταση. Δεν έγινε από σκοπιμότητα. Κάθε μέρα προσπαθούμε να βρούμε τρόπους 
επίλυσης αυτών των προβλημάτων. 
 Δαούλας , δ/ντής Δήμου:Υπάρχουν πολλά έργα πρώην Κοινοτήτων που είτε 
εκτελέστηκαν ή εκτελούνταν. Πολλοί εργολάβοι είχαν τους λογ/σμούς στα χέρια 
τους. Είχαμε την υπόσχεση από τους γραμματείς ότι θα εξοφληθούν γι΄αυτό κάποια 
έργα δεν τα συμπεριλάβαμε στον προϋπολογισμό μας. Για το συγκεκριμένο έργο ήδη  
είχαν πληρωθεί 2 λογ/σμοί. Περιμέναμε ότι θα εξοφληθεί ο γ' λογ/σμός με την 
παράταση του οικον. έτους, δεν έγινε και γι' αυτό έρχονται έτσι. 
 Σκουμπόπουλος :Μ'έπεισε ο κ. Ποτουρίδης. Δεν υπήρχε σκοπιμότητα αλλά 
βιασύνη και προχειρότητα. Την είχαμε πει τότε στην ψήφιση του προϋπολογισμού 
και του τεχνικού προγράμματος. Πολύ βιαστήκατε, χωρίς να πάρετε τα χρηματικά 
υπόλοιπα των Κοινοτήτων, χωρίς την καταγραφή της ακίνητης περιουσίας, για να την 
χρειαστεί από την πρώτη συνεδρίαση να γίνει τροπ/ση του προϋπολογισμού. 
 Συμφωνούμε να γίνει το έργο. Ο λόγος δεν είναι αυτός που είπε ο δ/ντής. 
Υπήρχε συμφωνητικό.Οι εκκαθαρισμένες απαιτήσεις είναι μέχρι 31-12-1998, μετά 
κλείνει. Δεν μπορεί να γίνει έργο. Άρα έχουν ευθύνη και κάποιοι άλλοι που 
υπέγραψαν συμφωνητικά στις 15-12-1998 μόνο και μόνο για να μην χαθούν κάποια 
χρήματα. Ποια; Αφού μόνοι σας λέτε ότι είναι χρήματα του Δήμου και άρα υπάρχουν 
στο ταμείο. Κατανοητή η δυσκολία που είχε η διοίκηση του Δήμου. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Λελεκάκης :Μία διευκρίνιση. Υπάρχουν έργα σε εξέλιξη. Υπάρχουν 
εργολάβοι στις Κοινότητες   που ακόμη  δεν πήγαν Σ.Π.  ούτε οι Κοινότητες 
γνώριζαν τα νούμερα. Σήμερα προκύπτουν κάποια  υπόλοιπα, δεν είναι περίεργο 
αυτό. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε  υπόψη: 
1.-Το από 5-3-1999 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. 
Κ.Πουλασουχίδη. 



2.-Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και τεχνικού προγράμματος του 
Δήμου έτους 1999 για τη δημιουργία νέας πίστωσης που δεν προβλέφθηκε αρχικά, 
διότι δεν λήφθηκε υπόψη ένα συνεχιζόμενο έργο της πρώην Κοινότητας 
Αγ.Βαρβάρας. 
3.-Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του ΠΔ 410/95 ως και αυτές του άρθρου 8 
του από 17/5-15/6/59 ΒΔ "περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και Κοινοτήτων". 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 ως εξής: 
 Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 3.815.000 και δημιουργεί 
νέα ισόποση πίστωση με ΚΑ 75/151.1κβ και τίτλο "Κατασκευή αποδυτηρίων στο 
Κοινοτικό γήπεδο Αγ.Βαρβάρας". 
 Β)Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων έργων 
του Δήμου έτους  1999 ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο ΣΤ' ΔΙΑΦΟΡΑ-ΚΤΙΡΙΑ και με α/α 35 γράφει νέο έργο με τίτλο 
"Κατασκευή αποδυτηρίων στο Κοινοτικό γήπεδο Αγ.Βαρβάρας" και ποσό δρχ. 
3.815.000. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  187/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια   4-5-199 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


